
 

Geacht	College	van	Burgemeester	en	Wethouders	en	leden	van	de	gemeenteraad,	

Vandaag	werd	duidelijk	dat	Anode	Energie	is	omgevallen.	De	ruim	1400	klanten	van	Agem	
ziCen	daardoor	in	grote	onzekerheid.	Geen	enkele	energieleverancier	heeD	nog	
aantrekkelijke	contracten	in	de	aanbieding.	De	klanten	van	de	AGEM	leven	nu	extra	grote	
onzekerheid	over	de	energielasten	per	1	december	2021	en	verder.	

1. HeeD	u	kennisgenomen	van	het	faillissement	van	Anode	Energie?	
2. Hoeveel	huishoudens	en	bedrijven	in	de	gemeente	Oude	IJsselstreek	zijn/worden	

hiervan	de	dupe?	
3. Wat	kunt	u	als	aandeelhouder	en	AGEM	doen	om	klanten	zo	goed	mogelijk	te	

begeleiden	en	te	helpen	bij	de	nu	overstap	naar	een	andere	energieleverancier?	
4. Wat	kan/gaat	de	gemeente	doe	om	gedupeerde	klanten	(financieel)	te	helpen?	
5. Wat	betekent	het	faillissement	van	Anode	Energie	voor	de	bedrijfsvoering	van	AGEM	

zelf?	
6. Wat	betekent	dit	voor	aandeelhouders	als	de	gemeente	Oude	IJsselstreek?	

7. Met	betrekking	tot	het	acXviteitenpakket	van	AGEM	stelt	de	PvdA	voor	dat	er	een	
herbezinning	komt	op	een	van	de	acXviteiten	van	AGEM.	Wat	de	PvdA	betreD	staat	
ter	discussie	de	rol	van	‘wederverkoper’.		Gelet	op	de	ontstane	situaXe	en	de	missie	
van	AGEM	moeten	we	ons	gezamenlijk	afvragen	of	deze	acXviteit	behoort	tot	de	core	
business	acXviteiten	van	AGEM.	Bent	u	ook	deze	mening	toegedaan?	
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